

TO BE SIGNED ONLY BY THE APPLICANT

I, the undersigned, holder of passport number: hereby affirm the following:

- That my application for short stay visa will be/has been submitted at BLS Visa application center.
- That I have been informed about the stipulated processing time of minimum 15 working days. If additional documentation is requested after studying the application, the stipulated processing time shall extend accordingly.
- That neither the Embassy of Spain nor BLS will provide any status query about the application during the stipulated processing time.
- That neither the Embassy of Spain nor BLS will be held responsible for any delay or loss caused due to late submission of the application since I have been already informed about the procedures and stipulated processing time of minimum 15 working days.

I declare that the instructions have been carefully read by me and I am aware that my application is being/ has been submitted late. I accept complete responsibility for the delay caused due late submission of my visa application.

Name of the applicant: Date:

Signature of the applicant:

Important: Travel agents/authorized representatives are not eligible to sign this document.

أن يوقع فقط من قبل مقدم الطلب

أنا الموقع أدناه ، حامل رقم جواز السفر: أؤكد بموجب هذا على ما يلي:

- أن طلبي للحصول على تأشيرة إقامة قصيرة سيكون / قد تم تقديمه في مركز طلبات التأشيرة BLS.
- أنه تم إخطاري بوقت المعالجة المنصوص عليه وهو ما لا يقل عن 15 يوم عمل. إذا تم طلب مستندات إضافية بعد دراسة الطلب ، فسيتم تمديد وقت المعالجة المنصوص عليه وفقاً لذلك.
- لن تقدم سفارة إسبانيا ولا BLS أي استعلام عن حالة الطلب خلال وقت المعالجة المنصوص عليه.
- لن تتحمل سفارة إسبانيا ولا BLS المسؤولية عن أي تأخير أو خسارة ناتجة عن التأخير في تقديم الطلب حيث تم إخطاري بالفعل بالإجراءات ووقت المعالجة المنصوص عليه لمدة لا تقل عن 15 يوم عمل.

أقر بأنني قد قرأت التعليمات بعناية وأدرك أن طلبي يتم تقديمه / تقديمه متأخرًا. أقبل المسؤولية الكاملة عن التأخير الناجم عن التأخير في تقديم طلب التأشيرة الخاص بي.

اسم المتقدم: التاريخ:

توقيع مقدم الطلب:

هام: وكلاء السفر / الممثلون المعتمدون غير مؤهلين للتوقيع على هذا المستند.